
Бојан Пајтић: ДС треба да буде активнији него икада јер је медијска блокада већа него 90-их
субота, 20 децембар 2014 18:18

Председник Демократске странке (ДС) Бојан Пајтић поручио је да ова странка мора
бити активнија него икада у ситуацији када је "медијска блокада већа него 1990-их" и
када се "користе инструменти државе за обрачун са опозицијом".

  

  

"Немогуће је замислити владавину права, када је 76 чланова ДС било у притвору, а
постоји само један судски процес и мање од пет оптужница. Онда је очигледно да је
велики број тих људи притворен на правди Бога, само зато што су чланови ДС-а. Морамо
зато бити активнији него икада и да људима у  непосредном разговору предочимо да је
ДС итекако жива и снажна", изјавио је Пајтић у интервјуу недељнику Лозничке новости.

  

Он је оценио да је ДС у овом тренутку једина алтернатива власти, јер се ради о странци
са "великом инфраструктуром у целој земљи", чији би кадрови "на бољи и квалитетнији
начин" водили Србију од актуелних представника републичке власти.

  

Пајтић је критиковао одлуку Владе о смањењу пензија и плата,  указујући да се тиме
наноси снажан ударац средњем слоју људи.

  

"Смањење плата и пензија представља даље обрушавање њиховог стандарда, али ће
последице овакве одлуке трпети и привреда и пољопивреда, због мањег промета и
коришћења њихових услуга од стране осиромашених грађана, што ће произвести
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негативне ефекте на буџет земље", појаснио је Пајтић.

  

Према његовим речима, ДС има пуно право да о томе говори, јер претходна влада
никада није смањивала ни плате ни пензије у јавном сектору.

  

Напоменуо је да су први пут номинално смањене плате и да се смањује куповна моћ
грађана, која је "од 2000. наовамо углавном расла".

  

Лидер демократа Бојан Пајтић је у среду боравио у Лозници, у оквиру акције "Буђење
Србије" коју је ДС покренула пре три месеца, како би грађанима појаснила политичку
позицију странке и ситуацију у којој се Србија тренутно налази.

  

Лидер ДС састао се са страначким колегама из Градског одбора а посетио је и
Јадранску Лешницу, где је разговарао са мештанима и симпатизерима странке о
проблемима са којима се суочавају.

  

(Бета)
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